
Humani s ti ska förening:en
Extrainsatt föreningsmöte

Torsdag den 16 April 2A20 kl. 17 : 00

digitalt via Zoom

Närvarande:
Alexander Ähman Hald
Nathalie Eriksson
Micaela Mora Holmström
Paulina Persson
Erik Haversten
Veronica Fagerstedt
Erik Shaw

Anna Börjesson
Emil Lilja
Stefanie Tagesson
Andreas HiIlerda}
Alexis Alling
Mathilde Lönnell Mortensen
Katerina Shamani-na
Hermela Embaye

Johan Eriksson
Tony Westling
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1. Mötets öppnande
Humanistiska föreni-ngens ordförande Alexander Åhman
Hald förklarar föreningsmötet öppnat kl. L1:07.

2. Val av mötesordförande
Alexander Ähman Ha.l-d nominerar sj-g sjä1v tiI1
mötesordförande .

Föreningsmötet beslutar

att valja Alexander Åhman HaId till
mötesordförande .

Val av mötessekreterare
Afexander Åhman Hald nominerar Emmy Broberg tiIl
mötessekreterare.

Föreningsmötet beslutar

att välja Emmy Broberg till mötessekreterare.

Val- av justerare tillika rösträknare för mötet
Nathalie Eriksson och Alexis Alling nominerar sig
sjä1va tilJ- justerare tillika rösträknare för mötet.

Eöreningsmötet beslutar
att vä1ja Nathalie Eriksson och Alexis Alling ti11
justerare tillika rösträknare för mötet.

Frågan om mötets stadgeenliga utlysande
Föreningsmötet finner mötet vara stadgeenlj-gt utlyst.

Justering av röstlängd
Ll sLycken ordj-narie medlemmar med rösträtt enligt
stadgan är närvarande.

Eöreningsmötet beslutar
att fastställa röstlängden till 17 personer med

närvaro- och rösträtt.

Tony Westling justeras in under punkt 11: Rapport:
Coronaviruset och dess påverkan på verksamheten.
Röst1ängden justeras till 1B stycken ordinarie
medlemmar med rösträtt.
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Mathilde utjusteras under punkt lZb: Godkännande av
2019-års ekonomi-ska berättelse på grund av problem med

uppkoppling. Röstlängden justeras till L1 stycken
ordinarie medlemmar med rösträtt.

Mathllde injusteras under punkt 12c: Eöredragning av
revisionsberättelse för 20i-9. Röstlängden lusteras
til-I 1B stycken ordinarie medlemmar med rösträtt.

7. Eaststäf lande av f öredragni-ngsli-sta
Stefanie Tagesson yrkar på att 1ägga till punkten
"Godkännande av föregående föreningsprotokoll" som

punkt B och där besfuLa om att }ägga det senaste
föreningsmötesprotokollet till handlingarna el1er
bordlägga det. Hon yrkar på att punkten ska inkluderas
vid alla föreningsmöten.

Föreningsmötet beslutar
att godkänna föredragningslistan med till-ägg av
punkt B: "Godkännande av föregående
föreningsproLokoll" efter yrkande från Stefanie.

8. Godkännande av föregående föreningsmötesprotokoll
Stefanie yrkar på att direktlusteringar inte ska ske
då detta ser oseriöst ut. Alexander förklarar att det
handlade om särskifda omständigheter vid ett enskilt
tiltfäI1e.

Föreningsmötet bes lutar
att godkänna föregående föreningsmötesprotokoll.

9. Behandfing av inkomna propositioner
Då inga propositioner inkommrt finns inget att
behandla.

10. Behandling av inkomna motioner
Då inga motioner inkommit finns inget att behandla.

11. Rapport: Coronaviruset och dess påverkan på
verksamheten.
Alexander rapporterar att all- fysisk verksamhet har
pausats. Han bemöter frågorna som inkommit om

Valborgslunchen och meddelar att den för närvarande
är instä1ld men möjtigtvis förläggs ti11 ett annat
datum. Ett särskilt datum kan inte meddelas i
nuläget.
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Stefanie frågar förval-tningen om en ekonomisk
riskanal-ys har gjorts. Förvaltningen svarar att även
om inkomsterna minskat finns j-nte stora utgifter i
och med den inställda verksamheten. Dessutom finns
fortfarande stadiga inkomster i form av
fakultetsbidraget och medlemsskapsavgifterna. För
nuläget ses inga problem men om läget fortsätter
under hösten kommer föreningen behöva planlägga för
framtiden.

Tony WestTinq injusteras 77.23

Anna Börjesson frågar hur styrel-sen arbetar under
rådande omständigheter. Andreas svarar att
kansfisterna och styrelsen ibfand kan befinna sig på
villan. Alexander meddelar att styrelsemöten sker
digitalt. Mathilde förklarar detta med att styrelsen
och kanslisterna har ti11åtelse att vistas på
universitetets område då de har en status på
campusområdet som Iiknar de anställdas.

Anna frågar om styrelsen kommer förlägga fler
aktiviteter digitalt. Mathilde meddelar att flera
id6er finns och att medlemmar gärna får inkomma med

försIag.

L2. Humanistiska föreningen verksamhetsåret 2019
a. Godkännande av 2019-års

verksamhetsbe rätte I se

Veronica föredrar om

verksamhetsberättelsen. Hon anser att
verksamhetsåret 2019 var ett väldi-gt bra
år. Flera materielfa saker hände på viIlan.
I'öreningsmöLen skedde enligt tradition och
verksamheten utvecklades med exempelvi-s
temapubar. En omfatt.ande programverksamhet
gjorde att föreningen syntes mycket på
campus. Kansl-it;änsten grundades och
representation hos de olika vänföreningarna
i Sverige och Finland skedde. Pris och
stipendier delades ut och inspektorer
valdes in. Veronica tycker att de gjorde
det mycket bra tillsammans.
Stadgerevideringen inl-eddes och övertogs av
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MathiLde utjusteras 17 : 4A

MathiTde injusteras 77. 45

nuvarand.e styrelse
UVEI .

Humanistdagen togrs

Föreningsmötet beslutar
att godkänna 2019-års
verksamhetsbe rättel- se .

b. Godkännande av 2019-års ekonomiska berättelse
Erik föredrar kring den ekonomiska
berättelsen. Han menar att det inte finns
mycket aLt tillägga handlingarna men han
vitl påpeka att Firstledger verkar samlat
ihop poster, varför vissa poster setL en
stor ökning. Stefanie frågar om detta och
den nuvarande förvaltnj-ngen meddel-ar att
ett byte av bokföringsfirma kan vara
aktuel-1t.

Stefanie instämmer att det vore klokt att
se över avtaLet med bokföringsfirman.

Föreni-ngsmötet belsutar
att godkänoa 2019-års ekonomiska
berätcel se .

c. Eöredragning av revisionsberättelse för
2079

Alexander föredrar om revisionsberättelsen
för 2019. Den auktoriserade revisorn Jonas
Ramning menar att allt väsentligt har skett
i förhåIlande till bokföringsl-agen.

Stefanie yrkar på att en skrivelse i alla
revlsionsberättelser i framtiden bör ha ett
t.ydligt yrkande för ell,er mol
ansvarsfrihet.

Stefanie föredrar kring sakrevj-sorernas
granskning av verksamhetsåret 20L9. Hon

vi11 påpeka att längden har att göra med

ett pedagoglskt til1vägagångssätt. Hon har
t
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inte haft möjlighet att granska
förvaltningens ekonomiska verksamhet då
årsboksfut och verksamhetsberättef se
saknas. Vj-ssa icke-sLadgeenliga problem med
protokollen har förekommit med exempelvis
problemati-k gällande överensstämmande
mellan digital och fysisk arkivering.

Vissa avtal som gjorts under året har
gjorts icke-stadgeelningt och hon hänvisar
tilI sakrevisorsberättelsen. Ekonomiska
rapporter och översikter har varit. svåra
atL ta ut vilket har gjort det
problematiskt för medlemmarna att få en
överblick.

Stefanie menar att det ändå varit ett bra
år. Stefanie yrkar på att styrel-sen ska bl-i
ansvarsbefriade.

Veronica kommenterar att avtal-et inte gick
igenom med IKEA Business varför den inte
inkluderades i verksamhetsberätte1sen.

Stefanie komment.erar att detta gåller ett
övervägande mell-an om varje enskilt avtal
är en riskfaktor el"l-er inte.

d. Fråga om ansvarsfrihet för 2019-års styrelse
Föreningsmötet beviljar ansvarsfrihet för 2019-års
styrelse.

13. Val av seniorer
Erik Haversten och Veronica Eagerstedt lämnar
rummet. och försåt.ts i- ett breakout room. Alexander
föredrar styrelsens nomineringar. Föreningsmötet
di-skut.erar nomineringarna .

Paus L9:06

Mötet återupptas 79:70

Föreningsmötet beslutade
att vä1ja Veronica Eagerstedt, Erik Haversten och
Anna Stenström till Humanistiska föreningens Nv ,il.
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seniorskolleqium och därmed eviga medlemmar i
föreningen.

Grattis Veronica, Erik och Anna I

L4. Under mötet väckta frågor
Alexander frågar deltagarna vad de anser om

digitala möten om de skuffe behöva ske igen. Tony
menar att det fungerat bra. Mathilde tycker också
att det fungerat bra och deltagarna haft gott
tålamod med tanke på att det var första gången
föreningen håller ett möte digitalt. Paulina tycker
det är bra att digitala alternatj-v finns så att
alla som vi11 kan vara med på föreningsmötet.

Erik häIsar att han tycker om alla jättemycket och
att alla är 5 av 5 möjliga.

15. Mötets avslutande
Ordförande Alexander Åhman Hafd avslutar mötet k1
14,)1

Justeras
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